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PROTOKÓŁ Nr XXV/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 20 czerwca 2016 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     15 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1000 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

   1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała  
3. Władysław Czerwiński 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Sebastian Gaik  
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Grzegorz Królik  

  9. Jan Ratajczyk                                                                                                                
10. Konstanty Ruciński                                                                                                                        
11. Adam  Stobiecki                                                                                                               
12. Sławomir Szczur                                                                                                                                                    
13. Włodzimierz Warmus   
14. Paweł Wąs 
15. Mirosław Włóka  
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                  Wojciech Ostrowski 
2. Z-ca Burmistrza                                                        Dorota Jankowska 

  3. Skarbnik Gminy Sulejów                                          Czesław Pacan   
  4. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Jolanta Michalak 
  5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury                     Sylwia Klass     
  6. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych     Michał Kieszkowski 
  7. Radny Rady Powiatu                                                 Zbigniew Sarlej 
                                                                                         
  8. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego                Elżbieta Purgał-Gębalska  
                                                                                         Ilona Zawisza  

 Kamila Ciupa 
 9. Inspektor Urzędu                                                        Halina Kowalska 
10. Specjalista                                                                  Krzysztof Podlewski 
11. Radca prawny                                                            Barbara Balcerzyk –  
                                                                                         Bojarczuk  
                 
12. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
 

 
                                   

P u n k t 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 
Otwarcia XXV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, Zastępcę Burmistrza Sulejowa, sołtysów oraz pozostałe osoby 
uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 
 

P u n k t 2 
 

 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie prosił o wprowadzenie do porządku   
obrad sesji projektów uchwał w  sprawie: 
 
- wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia   
  umowy dzierżawy.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę do porządku obrad.  
  
                            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
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- wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia   
  umowy dzierżawy.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę do porządku obrad.  
  
                            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
 
- wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji   
  w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli  
  policyjnych funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie  
  Trybunalskim, Komendy Powiatowej Policji w Tomaszowie Mazowieckim                                          
  i Komisariatu Policji w Sulejowie. 
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę do porządku obrad.  
  
       
                      
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
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- upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie do reprezentowania    
  Rady Miejskiej w Sulejowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym                       
  w Łodzi. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę do porządku obrad.  
  
                            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 
za                              13                                                                                                                  
przeciwnych               1 
wstrzymujących         0 
 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
           Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego         
           Rady Miejskiej w Sulejowie do reprezentowania Rady Miejskiej                               
           w Sulejowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym  w Łodzi został  
           radnym doręczony przed sesją. Uważa, że należy unieważnić uchwałę Rady   
           Miejskiej w Sulejowie w sprawie obniżenia wynagrodzenia dla Burmistrza  
           Sulejowa. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie twierdził, że  
           zostanie unormowane wynagrodzenie Burmistrza. Minął rok i nic nie zostało  
           zrobione.  
 
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki  

Wyjaśnił, że zostaliśmy zobowiązani do skompletowania i przesłania 
dokumentacji do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi.                              
W związku z tym Rada Miejska w Sulejowie powinna  upoważnić  
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie do reprezentowania Rady   
Miejskiej w Sulejowie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym                               
w Łodzi. 
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Radny 
Sebastian Gaik 

Zapytał, czy zostały także podjęte uchwały w pozostałych gminach  
W sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Turystyki Obszary Funkcjonalnego  
Doliny Rzeki Pilicy. Otrzymaliśmy informację na komisji, że jeżeli takie 
uchwały nie zostaną podjęte to uchwała zostanie wycofana z porządku  
obrad.  

 
 
 
Specjalista 
Krzysztof Podlewski 

Wyjaśnił, że nie wszystkie gminy podjęły już uchwały, ale uczynią to na  
najbliższych swoich sesjach.  

 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr IV/14/2014  Rady Miejskiej                             

w Sulejowie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2015 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania 
finansowego za 2015 r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2015 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
7. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów 

(działalność Ochotniczych Straży Pożarnych). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Turystyki Obszaru 

Funkcjonalnego Doliny Rzeki Pilicy. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Sulejów”. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 
komunalne. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych 
na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez 
część roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, 
Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Sulejowie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli                                        
w Miejskim Zakładzie Komunalnym w Sulejowie.                                                                                                               

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
rozbudowy garażu przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                                            
w Barkowicach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania remontu 
podłogi w części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                                  
w Bilskiej Woli.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania remontu 
centralnego ogrzewania  w garażu i części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kałku. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania remontu 
części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania remontu 
części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Sulejowie. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
centralnego ogrzewania w garażu i części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Uszczynie.                           

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
utwardzenia placu do ćwiczeń przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                              
w Krzewinach. 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy garażu przy 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Sulejowie – Podklasztorze. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na 
dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych służb patrolowych 
wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów przyległych do 
linii brzegowej w 2016 r.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie           
w drodze darowizny przez Gminę Sulejów do gminnego zasobu 
nieruchomości prawa użytkowania wieczystego działki nr 160/1 położonej         
w obrębie Korytnica. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu 
dzierżawcy nieruchomości. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu 
dzierżawcy nieruchomości. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych w mieście 
Sulejów. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/228/2005 Rady 
Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 listopada 2005 r. w sprawie zasad 
wydzierżawiania nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu 
nieruchomości oraz gruntów będących w użytkowaniu Gminy Sulejów. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/298/2013 Rady 
Miejskiej w Sulejowie z dnia 12 września 2013 r. w sprawie w sprawie trybu 
postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółkom 
wodnym, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania 
objętego dotacją, 

33. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów.  

34. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego 
Zakładu Komunalnego w Sulejowie. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Urzędu Miejskiego w Sulejowie.         

36.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie.  

37. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z boiska 
piaszczystego w Sulejowie.  
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38. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu przyznawania                          
i realizacji stypendiów socjalnych dla studentów z terenu gminy Sulejów.  

    39. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku  
          przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
    40. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku    
         przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
   41. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy   
         finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na   
         dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych funkcjonariuszy   
         Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim, Komendy   
         Powiatowej Policji w Tomaszowie Mazowieckim i Komisariatu Policji                                   
         w Sulejowie. 
   42. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej    
         w Sulejowie do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed  
         Wojewódzkim Sądem Administracyjnym  w Łodzi. 
    43.Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
   44.Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
   45.Zakończenie obrad. 
       
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
Uwag do protokołu nie wniesiono.  
 
 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
 
 
Zastępca Burmistrza Sulejowa Pani Dorota Jankowska przedstawiła informację                                
o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
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P u n k t 4 
 
 
Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr IV/14/2014  Rady Miejskiej                         
w Sulejowie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2015 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania 
finansowego za 2015 r.  
 
 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr IV/14/2014  Rady Miejskiej                               
w Sulejowie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy                      
na 2015 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdania 
finansowego za 2015 r. przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan.  

 
 
Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili  
opinie Komisji w sprawie wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2015 r.  
 

1. Konstanty Ruciński        -  Komisja Rewizyjna 
2. Mirosław Włóka            -  Komisja Rolna, Ładu i Porządku Publicznego 
3. Jan Ratajczyk                 -  Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
4. Rafał Fogiel                   -  Komisja Zdrowia, Wychowania , Oświaty,                            
                                               Kultury i Sportu 
 
 

 
Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan przedstawił Uchwałę Nr II/71/2016 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o sprawozdaniu Gminy 
Sulejów z wykonania budżetu za 2015 r.  
 
 
 
                                            P u n k t 5 
 
 
 Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan przedstawił projekt uchwały w sprawie 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz          
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2015 rok. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
  
                            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 
za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/192/2016 w sprawie  
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                                   
z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2015 rok. 
      

 
                                            P u n k t 6 
 
 
Na obrady sesji przybył radny Rafał Fogiel.  
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński przedstawił  
Uchwałę Komisji Rewizyjnej z dnia 31maja 2016 r. w sprawie wniosku 
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sulejowa za 2015 r.  

 
 

Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan przedstawił Uchwałę Nr II/151/2016 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sulejowa. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 
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Wobec braku pytań prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                               
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                        
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym   
 
 
za                           15 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/193/2016 w sprawie  
udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 
 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski serdecznie podziękował radnym, 
sołtysom. Samorządom mieszkańców za pozytywną opinię w sprawie wykonania 
budżetu gminy Sulejów za 2015 r. i za udzielenie absolutorium.  
 
 
 

P u n k t 7 
 

 
Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Sulejów 

(działalności Ochotniczych Straży Pożarnych). 
 
 
Inspektor Pani Halina Kowalska przedstawiła informację o bezpieczeństwie                                               
przeciwpożarowym i działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na naszym 
terenie.       
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Radny 
Władysław Czerwiński                                               
          Poruszył sprawę zakupu samochodu strażackiego dla OSP Łazy 
          Dąbrowa. Kiedy zostanie ten samochód zakupiony.  
 

 
Inspektor 
Halina Kowalska 

   Poinformowała, że jest to temat złożony. Decydujące zdanie w tym temacie  
   będzie miał Komendant OSP.  

 
 
Obrady sesji opuścił radny Rafał Fogiel.  

 
 

P u n k t 8 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Dlaczego w dokumentach widnieje zapis „rewitalizacja Placu Straży”  
         a nie ma zapisu o rewitalizacji ul. Rynek.  
 
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
        Rewitalizacja ul. Rynek i Placu Straży zostały ujęte pod jedną pozycją. 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
        Poinformował, że zniknęły z WPF dwa zadania – ul. Nadrzeczna i ul. Rynek.  
        Zapytał jak należy rozumieć zapis – centrum Sulejowa.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że Lokalny Program Rewitalizacji dokładnie określa to o co  
          pyta radny. 
 
 
 
 
Po wysłuchaniu pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2016 – 2025.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                             14 
przeciwnych              0 
wstrzymujących        0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/194/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2025. 
 
 

P u n k t 9 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
   
za                              14 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/195/2016 w sprawie  
zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
 Podziękował za pozytywne wprowadzenie zmian do budżetu gminy na                
         2016 r. – wprowadzenie dodatkowych środków finansowych na budowę sali  
         gimnastycznej w Witowie.  
 
 
                     P u n k t 10 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Turystyki Obszaru Funkcjonalnego Doliny Rzeki Pilicy. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.   
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
 Stwierdził, że do programu wprowadzono dwie zmiany. 
               I – program turystyczny  - 60.000 zł 
              II – spływ kajakowy  
              Czy będą na te zadania środki unijne.  
 
 
Specjalista 
Krzysztof Podlewski 
             Poinformował, że wymienione zadania wynikają ze strategii.  
             Zostały złożone dwa wnioski o pozyskanie środków zewnętrznych.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/196/2016 w sprawie  
przyjęcia Strategii Rozwoju Turystyki Obszaru Funkcjonalnego Doliny Rzeki 
Pilicy. 
 

P u n k t 11 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości                         
i porządku na terenie gminy Sulejów”. 
 

.                                           
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Kamila Ciupa.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Stwierdził, że będziemy podejmować dzisiaj regulamin utrzymania czystości,     
        a czy wiemy jaki porządek panuje na terenie naszej gminy. 
        Może należy przejechać się po całym terenie.  
        Chcemy promować nasze miasto a nie ma ani jednego kosza na śmieci. 
        Gdzie mieszkańcy maja wrzucać śmieci, żeby nie zaśmiecać ulic.  
 
         Wnioskował o wywieszenie regulaminu targowiska na targowicy.  
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Kierownik Referat 
Kamila Ciupa 

Stwierdziła, że na bieżąco ustawiamy ławki i kosze na śmieci jesteśmy 
jednak ograniczeni środkami finansowymi.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/197/2016 w sprawie  
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sulejów”. 

 
 

P u n k t 12 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają 
odpady komunalne. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Kamila Ciupa.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/198/2016 w sprawie 
wprowadzenia Regulaminu korzystania z boiska piaszczystego w Sulejowie.  
                                         
 

P u n k t 13 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych 
na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część 
roku. 
   
                                    
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Kamila Ciupa.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

19 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/198/2016 w sprawie  
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 
lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku 
 
 

P u n k t 14 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 
Sulejowie. 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                                  
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
  
za                              13 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/200/2016 w sprawie  
zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury                     
i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie. 
 
 
 

P u n k t 15 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie. 
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
  
za                              13 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/201/2016 w sprawie  
zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie. 
 
 

P u n k t 16 
 

 
Obrady sesji opuścił radny Sławomir Szczur.  

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli                                        
w Miejskim Zakładzie Komunalnym w Sulejowie.                                                                                                               
 
                                         
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Radny 
Bartosz Borkowski 

Zaproponował, żeby kontrola w Miejskim Zakładzie Komunalnym               
          w sprawie akcji zima obejmowała okres 5 lat.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych.  
 
 
za                            13 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/202/2016 w sprawie  
zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w Miejskim Zakładzie Komunalnym                       
w Sulejowie.                                                                                                                   
 

Punkt 17 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
rozbudowy garażu przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                                            
w Barkowicach. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
 Radny 
Władysław Czerwiński 

Zapytał, kto dokonuje oględzin obiektu przed udzieleniem dotacji  
a kto po zakończeniu prac.  

 
 
Inspektor 
Halina Kowalska 

Wyjaśniła, że przed złożeniem wniosku o dofinansowanie do Burmistrza  
Jest on rozpatrywany na zebraniu danej jednostki OSP.  
Otrzymana dotacja rozliczana jest szczegółowo. Ja dokonuje tych rozliczeń.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       1 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/203/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej                
na dofinansowanie wykonania rozbudowy garażu przy strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Barkowicach. 
 
 
Na salę obrad przybył radny Rafał Fogiel i Sławomir Szczur.  
 
 

P u n k t  18 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania remontu podłogi w części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Bilskiej Woli.  

 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/204/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej        
na dofinansowanie wykonania remontu podłogi w części socjalnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Bilskiej Woli.  

 
 
 

P u n k t 19 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania remontu centralnego ogrzewania  w garażu i części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kałku. 

 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/205/2015 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania remontu centralnego ogrzewania  w garażu i części 
socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kałku. 
 
 
Obrady sesji opuścił radny Bartosz Borkowski.  
 
 

P u n k t 20 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
remontu części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                                        
w Przygłowie. 
 

                                       
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/206/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej                      
na dofinansowanie wykonania remontu części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej  w Przygłowie. 
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P u n k t 21 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
remontu części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                               
w Sulejowie. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/207/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania remontu części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Sulejowie. 
 
 

P u n k t 22 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
centralnego ogrzewania w garażu i części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Uszczynie.        
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/208/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania centralnego ogrzewania w garażu i części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Uszczynie.       
 
 
Na obrady sesji wrócił radny Bartosz Borkowski.  
 
 

P u n k t 23 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
utwardzenia placu do ćwiczeń przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                              

w Krzewinach. 
 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.     
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/209/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej      
na dofinansowanie wykonania utwardzenia placu do ćwiczeń przy strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach. 
 
 

P u n k t 24 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy 
garażu przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Sulejowie – 
Podklasztorze. 

 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/210/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie budowy garażu przy strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                          
w Sulejowie – Podklasztorze. 
 
 

Punkt 25  
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na 
dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych służb patrolowych 
wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów przyległych do linii 
brzegowej w 2016 r.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/211/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej 
Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów ponadnormatywnych 
służb patrolowych wykonywanych na terenie Zalewu Sulejowskiego i terenów 
przyległych do linii brzegowej w 2016 r.  
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Punkt 26  

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie w drodze darowizny przez Gminę Sulejów do gminnego zasobu 
nieruchomości prawa użytkowania wieczystego działki nr 160/1 położonej         
w obrębie Korytnica. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/212/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny przez Gminę 
Sulejów do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania wieczystego 
działki nr 160/1 położonej w obrębie Korytnica. 
 
 
 

Punkt 27  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/213/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości 
 
 

Punkt 28  
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/214/2016 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów. 

Punkt 29  
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/215/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości 
 
 

 
Punkt 30 

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych                                          
w mieście Sulejów. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/216/2016 w sprawie 
zamiany nieruchomości położonych w mieście Sulejów. 
 
 

 
Punkt 31 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/228/2005 
Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 listopada 2005 r. w sprawie zasad 
wydzierżawiania nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu 
nieruchomości oraz gruntów będących w użytkowaniu Gminy Sulejów. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/217/2016 w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XXX/228/2005 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                        
28 listopada 2005 r. w sprawie zasad wydzierżawiania nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości oraz gruntów będących 
w użytkowaniu Gminy Sulejów. 
 

Punkt 32 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/298/2013 
Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 12 września 2013 r. w sprawie w sprawie 
trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółkom 
wodnym, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania 
objętego dotacją, 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/218/2016 w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XXXI/298/2013 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia                              
12 września 2013 r. w sprawie w sprawie trybu postępowania o udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji spółkom wodnym, sposobu jej rozliczania 
oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją, 
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Punkt 33 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie                      
w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/219/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na zbycie  w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów.  
 
 

Punkt 34 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/220/2016 w sprawie  
rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Zakładu Komunalnego                          
w Sulejowie. 
 

Punkt 35 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Urzędu Miejskiego w Sulejowie.    
 
      
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/221/2016 w sprawie  
przekazania do załatwienia skargi na pracowników Urzędu Miejskiego                             
w Sulejowie.    
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Punkt 36 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie.  

 
     
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/222/2016 w sprawie  
przekazania do załatwienia skargi na pracowników Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Sulejowie.  

 
 

Punkt 37 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
korzystania z boiska piaszczystego w Sulejowie.  
 
     
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/223/2016 w sprawie 
wprowadzenia Regulaminu korzystania z boiska piaszczystego w Sulejowie.  
 
 

Punkt 38 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
przyznawania i realizacji stypendiów socjalnych dla studentów z terenu          
gminy Sulejów.  
 
     
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/224/2016 w sprawie 
wprowadzenia Regulaminu przyznawania i realizacji stypendiów socjalnych 
dla studentów z terenu gminy Sulejów.  
 

 
 

Radny 
Sławomir Szczur 
 Poruszył sprawę rozbudowy sali Ochotniczej Straży Pożarnej                                              
          w Barkowicach Mokrych. Wnosił o przesunięcie środków finansowych 
          na tą rozbudowę.   

 
Punkt 39 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
 
     
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/225/2016 w sprawie  
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy. 
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Punkt 40 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
    
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/226/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy.  
 

Punkt 41 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim 
na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych funkcjonariuszy   
Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim, Komendy   
Powiatowej Policji w Tomaszowie Mazowieckim i Komisariatu Policji                                   
w Sulejowie. 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            15 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/227/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej 
Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów dodatkowych 
patroli policyjnych funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie 
Trybunalskim, Komendy Powiatowej Policji w Tomaszowie Mazowieckim                       
i Komisariatu Policji  w Sulejowie. 

 
 

Punkt 42 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Sulejowie do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie 
przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym  w Łodzi. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 
korespondencję jaka wpłynęła w tej sprawie.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 

Zapytał, dlaczego my jako radni nie możemy podjąć prawidłowej uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. Dlaczego 
nie poinformowano nas, że można takie działania podjąć.  
 
Prosił o przeprowadzenie szkolenia dla radnych. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 

Została dzisiaj podjęta uchwała w sprawie wykonania budżetu za poprzedni  
rok oraz uchwała o udzieleniu burmistrzowi absolutorium. Uchwały podjęto 
jednomyślnie. Teraz radni powinni podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.   
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
 
 
za                            11 
przeciwnych             1 
wstrzymujących       3 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXV/228/2016 w sprawie  
upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie do 
reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed  Wojewódzkim Sądem 
Administracyjnym  w Łodzi. 

 
 

P u n k t  43 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

 
INTERPELACJA RADNEGO RADY MIESJKIEJ  W SULEJOWIE 

PANA SEBASTIANA GAIKA 
 

Podczas ostatniej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 31 maja 2016 roku 
zapytałem Pana Panie Burmistrzu co Pan wie o sprawie wyciętego drzewa na  
prywatnej  posesji przez pracowników MZK podczas budowy/remontu chodnika 
przy ulicy Polnej w Sulejowie. Na moje pytanie Komisja  uzyskała od Pana  
odpowiedź, że  nic  Pan  na  ten  temat  nie  wie. A jedynie to, że mieszkaniec chce 
sprzedać działkę w tym rejonie miasta, to jest przy ulicy Polnej. 



 
 
 
 
 

42 

Trzy dni później spotkałem się z mieszkańcem , który jest właścicielem terenu, na 
którym wycięto wspomniane drzewo. Zdziwiła mnie bardzo jego  relacja . 
Mieszkaniec twierdzi , że w sprawie wyciętego drzewa na jego posesji był najpierw 
u Pana Mazeranta bo ten został wskazany jako  Kierownik  robót przez  
pracowników , ten wysłał  go do Urzędu  Miejskiego i mieszkaniec najpierw 
rozmawiał z pracownikami urzędu (min IGP), którzy wraz z nim sprawdzali na 
mapach i w ewidencji , kto i gdzie jest właścicielem . Jak się okazało, że faktycznie   
drzewo  wycięto   na  jego   prywatnym  terenie   to  rozmawiał z  Panem  Panie 
Burmistrzu i było to pomiędzy 11 a 13 Maja 2016 roku w chwili rozmowy ze mną 
dokładnie nie pamiętał daty. Podczas rozmowy z Panem mieszkaniec przypomniał 
fakt z przed kilku  lat,  że  Urząd  Miejski  chciał  kupić  od  niego  tę  działkę  przy  
ulicy  Polnej  w  Sulejowie i zapytał Pana czy to stanowisko Urzędu jest aktualne 
bo on nie wie co ma robić w tej sprawie? 
W związku z powyższym pytam Panie Burmistrzu o to: 
 
1. Dlaczego podczas obrad Komisji Rewizyjnej twierdził Pan, że o sprawie nic nie  
   wie, chociaż  sprawa  była  Panu  znana  od  co  najmniej  dwóch  tygodni gdyż   
   mieszkaniec  z Panem na ten temat rozmawiał w połowie Maja 2016 roku? 
 
 

 
 
 

INTERPELACJA RADNEGO RADY MIESJKIEJ  W SULEJOWIE 
PANA SEBASTIANA GAIKA 

 
 

W związku ze zgłoszoną przeze mnie w marcu 2015 roku, możliwą nielegalną  
wycinką drzew w rejonie  tzw. osadników w rejonie kopalni wapienia oraz                            
wizji lokalnej przeprowadzonej w mojej obecności wraz z pracownikami Urzędu 
Miejskiego w Sulejowie (Pan Błaszczyński oraz Pan Podlecki) pytam: 
 
1. Czy sporządzono z tej wizji stosowną notatkę służbową lub protokół? 
2. Czy ustalono wysokość kar administracyjnych wynikających z tytułu nielegalnej     
    wycinki drzew i jaka jest wysokość naliczonych kar? 
3. Czy ustalono osoby odpowiedzialne za ten proceder? 
4. Jakie w ogóle podjęto czynności w związku z tą sprawą? 
 
 
 
  



 
 
 
 
 

43 

 
 

INTERPELACJA  RADNEGO  RADY MIESJKIEJ  W SULEJOWIE 
PANA SEBASTIANA GAIKA 

 
Zwracam się o podanie szczegółowej informacji jakie środki finansowe zostały 
uruchomione/wydatkowane z budżetu Gminy Sulejów na rok 2016, według stanu 
na dzień dzisiejszy   (to  jest   201 6-06-20)   na   poszczególne   inwestycje   
zapisane i przewidziane  do realizacji  w roku  obecnym  na terenie  Gminy 
Sulejów. 
 
 
INTERPELACJA RADNEGO RADY MIESJKIEJ W SULEJOWIE 

PANA SEBASTIANA GAIKA 
 
 
Zwracam się   o  podanie   szczegółowej informacji dlaczego   nie   otrzymałem   
do  dnia dzisiejszego odpowiedzi na złożoną przeze mnie interpelację w dniu                        
29 kwietnia 2016 roku w sprawie wydatkowania środków z budżetu Gminy 
Sulejów? 
  
   
INTERPELACJA RADNEGO RADY MIESJKIEJ W SULEJOWIE 

PANA SEBASTIANA GAIKA 
 
 
W związku z pozyskaną informacją od rodziców dzieci, którzy w nadchodzącym 
roku szkolnym kierują swoje pociechy do klasy I z lewobrzeżnej części  Sulejowa 
(chodzi o klasy  w budynku przy ulicy Milejowskiej), pytam : 
 
1. Czy prawdą jest , że będzie  likwidowana  klasa I (w budynku  przy ul. 
Milejowskiej)  i dzieci będą zmuszone uczęszczać do szkoły w budynku przy ulicy 
Koneckiej (SP 1). 
2. Czy prawdą jest , że sugeruje się rodzicom dzieci aby zadeklarowali zmianę 
miejsca uczęszczania do klasy I na szkołę przy ulicy Koneckiej zamiast ulicy 
Milejowskiej. 
3. Jakie są perspektywy utrzymania klas w budynku przy ulicy Milejowskiej                              
w ciągu trzech najbliższych lat, 
4. Czy  i  kiedy  BOJO  oraz Urząd  Miejski  (Burmistrz)  planują  likwidację 
wszystkich oddziałów szkolnych mieszczących się  w budynku przy w Sulejowie. 
 ulicy Milejowskiej. 
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P u n k t  44 

 
Wnioski zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
 
Radny  
Rafał Fogiel 
       Poinformował, że 31 maja 2016 r. wystąpił z prośbą o udzielenie informacji  
       publicznej w sprawie inwestycji – Aktywni Zawodowo - dotyczyło to żłobka.  
       Otrzymałem odpowiedź na dzisiejszej sesji. Poinformowano mnie, że wszelkie  
       informacje dotyczące tego zadania znajdują się na stronie internetowej  
       www.sulejow.pl i podano link. 
 
       Zapytał, kto wykonuje prace przy żłobku – Miejski Zakład Komunalny 
       czy może inna firma.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Stwierdził, że jest to poważne pytanie i do udzielenia odpowiedzi należy się  
      przygotować. Realizacja budżetu omawiana jest na posiedzeniu każdej komisji 
      Rady Miejskiej w Sulejowie. Radni są na bieżąco informowani                                        
      o podejmowanych działaniach. 
      Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska odpowie na każde pytanie                               
      w sprawie żłobka, ponieważ pilotuje to zadanie.  
 
 
Radny  
Rafał Fogiel 
          Zapytał, kto wykonuje prace przy żłobku.  
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
        Radni zostali poinformowani na wcześniejszej sesji Rady Miejskiej 
        o miesięcznej mediacji w sprawie „wapienników”. Jaki jest wynik 
        tej mediacji.  
 
        Zapytał, czy w naszej gminie będzie sekretarz i kiedy to nastąpi.  
 

http://www.sulejow.pl/
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Stwierdził, że zastanawia się nad obsadzeniem stanowiska sekretarza. 
 
       Poinformował, że w mediacjach uczestniczył burmistrz i radca prawny Piotr  
       Organka. Prowadzone były rozmowy z mieszkańcami i stanowisko było  
       jednoznaczne, żeby przerwać mediacje.  
 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
          Podziękował Burmistrzowi, pracownikom Urzędu Miejskiego                         
          w Sulejowie  za wykonanie prac porządkowych na terenie  
          Włodzimierzowa.  
 
           Poinformował, ze trudno poruszać się samochodem po drodze                                  
           Łęczno – Łazy Dabrowa. Prosił o dowiezienie kamienia na tą drogę 
           oraz wycięcie gałęzi wzdłuż drogi.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka  

Zapytał, czy wykonano dokumentacje na ul. Kolejowa.  
Czy zostanie wykonany odcinek ok. 8 m drogi – połączenie ul. Polnej  
z drogą krajową.  

 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
            Poinformował, ze ulica Kolejowa zostanie zrealizowana w 2016 r.  
 

 Trudno określić jak zostanie załatwiona sprawa wykonany odcinek ok. 8 m  
 drogi – połączenie ul. Polnej z drogą krajową. Generalna Dyrekcja Dróg 
 dąży do ograniczenia liczby wjazdów na drogę krajową.  

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

46 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Prosił o: 
          - wykonanie chodnika koło Przychodni Zdrowia w Sulejowie, 
          - modernizację targowicy w Sulejowie, 
         - urządzenie plaży w Sulejowie i wykonanie dojścia do rzeki Pilicy, 
         - pogłębienie rzeki Pilicy. 
 
        Zapyta, czy będzie budowana obwodnica, oraz jakie podjęto działania  
        w sprawie wycinki drzew na wapiennikach.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Poinformował radnego, że tematy które porusza powinny być mu znane.  
Dotyczy to targowiska i chodnika.  
Jeżeli chodzi o drzewa na wapiennikach to należy to podzielić na trzy 
odrębne sprawy.  
Pierwsza – to wycinka drzew na terenie nielegalnej kopalni. Sąd umorzył  
sprawę ponieważ nie można było udowodnić kto i kiedy to wyciął.  
Druga – to wycinka drzew przez właścicieli na swoich działkach. 
Wymagane zezwolenie otrzymali.  
Trzecia – drzewa wycięta nad rzeka Pilicą. Sprawa została skierowana  
na Policję. Po przeprowadzeniu dochodzenia została umorzona.  
 
Poinformował, ze w pierwszej kolejności powinna być pogłębiona rzeka  
Pilica i wówczas plaża będzie za darmo. RZGW nie wyraża zgody na  
urządzenie plaży przy ul. Klasztornej .  

 
 
Radny 
Paweł Was 

Poinformował, że na skrzyżowaniu ulic Krzywa – Lipowa w Poniatowie  
          znajduje się słup telekomunikacyjny, który stanowi zagrożenie dla  
          mieszkańców.  
 
          Prosił o odwodnienie skrzyżowania ulic Przedszkolna – Grabowa,  
          Grabowa – Jesionowa, Kasztanowa. 
 
         Wnioskował o wykonanie chodnika na ul. Lipowej w Poniatowie.  
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Radny 
Grzegorz Królik 
         Poinformował, że RZGW ma przygotowane wszystkie potrzebne dokumenty  
         w sprawie pogłębiania wód i wycinki krzewów wzdłuż rzeki.  
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
         Podziękował za ustawienie przystanku w miejscowości Bilska Wola.  
 
         Zapytał, czy będą sprzedawane tereny na JOR-Polana w Sulejowie.  
 
         Czy Miejski Zakład Komunalnym będzie prywatyzowany.  
 
         Ile kosztował 1 m wodociągu w Bilskiej Woli.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Oznajmił, ze prywatyzacji MZK nie będzie. Zakład chce się jedynie  
przekształcić, aby mogli startować do przetargów. Właścicielem takiej spółki 
jest burmistrz. Powoływany jest  zarząd takiej spółki – 3 osoby.  
Decyzję o sprzedaży terenów na Jor-Polana będzie podejmować Rada  
Miejska w Sulejowie. To Rada Miejska przyjmie odpowiedzialność za 
decyzję jaką podejmie. Ośrodek wypoczynkowy ANPOL chce wykupić  
teren ponieważ ma inwestora, który chce na tym terenie wybudować dom  
pomocy społecznej. Należy sobie zadać pytanie czy bez posiadania  
własności tern ten będzie się rozwijał. Poważny problem stanowią także małe  
domki letniskowe z którymi są zawarte umowy na okres 3 lat a co dalej.  
Będzie wykonany plan zagospodarowania przestrzennego na ten teren.  
Teren OSiR chcemy zachować jako przestrzeń publiczna.  

 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Wnioskował o założenie monitoringu w Sulejowie ponieważ nasilają się  
           kradzieże i napady. 
 
          Zapytał, kiedy zostanie wybudowany chodnik na ul. Wschodniej                                          
          w Sulejowie.     
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Poinformował, że został ogłoszony przetarg na budowę chodnika  
         na ul. Wschodniej. Koszt zadania wyniesie 78.000 zł.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Podziękował Pani Halinie Kowalskiej za dokładne rozliczanie dotacji 
        dla Ochotniczych Straży Pożarnych.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 

Zapytał, kiedy będzie budowany chodnik w miejscowości Podkałek.  
 
Wnioskował o budowę poboczy przy drodze w Kałku.  

 
Radny 
Grzegorz Królik 
        Stwierdził, że w 2017 r. powinno nastąpić pogłębianie rzeki Pilicy. 
  
        Zapytał, jak zakończyła się sprawa „akcji zima” z Panem Marianem  
        Kacprzykiem.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
               Poinformował, chciał sprawę z Panem Marianem Kacprzykiem  
               załatwić polubownie ale nie wyszło. Obecnie sprawa ta znajduje się                             
               w prokuraturze i w sądzie.   
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
 Prosił o wykonanie: 
              - nakładki asfaltowej na drodze Sulejów – Łęczno, 
              - chodnika w miejscowości Wójtostwo, 
              - nakładki asfaltowej na ulicy Targowej. 
 
              Zapytał, czy powraca sprawa budowy wiatraków w Krzewinach                                     
              i Kurnędzu. 
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Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
             Poinformował, że do 15 lipca będą wykonane nakładki asfaltowe.  
 
            Stwierdził, że 3 lat wydano pozwolenia na budowę wiatraków                                      
            w Krzewinach. Inwestor do tej pory nic nie zrobił.  
            W Kurnędzu nie rozpoczęto budowy wiatraków i sprawa jest już  
            nieaktualna.  
 
Radny 
Bartosz Borkowski 
            Poruszył sprawę zakupu do karetki pogotowia symulatora masażu serca 
            w porozumieniu z ościennymi gminami. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
           Zapytał, jak to się stało, że wbrew opinii Komisji, Zdrowia, Wychowania, 
           Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie, którzy byli za  
           lokalizacją obchodów „Nocy Świętojańskiej” na Placu Straży w Sulejowie 
           w centrum Sulejowa impreza ta ma się odbyć w „Parku Strażackim”.  
           Jaki organ władzy w Gminie jest nad Radą Miejską. 
           Mieszkańcy krytycznie oceniają to miejsce  na imprezy. 
           Jakie koszty poniosła Gmina Sulejów z tytułu uporządkowania tego  
           terenu i przystosowania do tej imprezy. 
           Plac Straży w Sulejowie jest wizytówką naszego miasta i tam właśnie  
           powinny odbywać się  wszelakie imprezy i uroczystości.  
            
                       
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Impreza „Noc Świętojańska” odbyła się w parku straży z uwagi na  
bezpieczeństwo. Takie było stanowiska Policji.  

 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
informacje o realizacji interpelacji za okres od 07 kwietnia do 20 czerwca 2016 r.  
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Anna Głowacka 
Ośrodek Wypoczynkowy  
AMPOL 

Prosiła o wyrażenie zgody na sprzedaż terenu pod ośrodkiem  
wypoczynkowym ANPOL. 
Poinformowała, że Panu Miszteli we Włodzimierzowie zostały sprzedane 
grunty po 6,50 zł. Dlaczego pozostałe osoby prowadzące ośrodki   
wypoczynkowe traktowane są inaczej.  
Jeżeli nie wykupimy gruntów na własność to nie będziemy inwestować 
w ten teren.  
 

Sołtys 
Zbigniew Tręda 
         Prosił o usuniecie drzewa na ulicy Brzozowa – Kasztanowa.  
         Wnioskował o budowę chodnika na ulicy Lipowej w Poniatowie.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Prosił o usuniecie drzewa na ul. Brzozowej w Poniatowie.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Zapytał czy mieszkańcy ulicy Dobra Woda w Sulejowie doczekają się  
chodnika. 

 
 

P u n k t 45 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 20 czerwca  
2016 r. o godzinie 1430.                       
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